

ØFFE- 3. Mødet, Stiftende General forsamling

Onsdag den 13. januar (19:30 - 22:00) på Midtgård, Esbjerg

A. Dagsorden

1. Tilpasning af vedtægterne, er bla. hvor lang tid inden en Generalforsamling vil vi annoncere mødet og i hvilke medier gør vi det, medlemsbetingelser, kontingent fastsættelse m.m. (hvem er tovholder på dette punkt?)
2. Hvilken lokal til at pakke vores grøntsager? (i hensyn til Fødevarermyndighedernes krav)
3. Leverandørerne, produkter og aftaler (indkøbs - logistik gruppe)
4. Opsamling fra arbejdsgrupperne, hvor langt er vi? + Hvordan kan vi gøre vores grupper mere effektiv?
5. Liste medlemmer (navn, email, tlf., adresse)

B. Så tager vi punkterne:

Få regler til at danne en forening er fast, undtagen vedtægterne, derfor:

1. Tilpasning af vedtægterne:

Vi brugt Københavns fødevarerfællesskabets vedtægter som basis, og rettede dem efter vores egne behov.

Bestyrelsen er blevet valgt: Lissi (kasserer?!) Ligéa, Birthe og Tanja.

Suppleanterne er Catja (1) og Renathe (2).

> **Det må gerne komme én mere i bestyrelse!**

> **Lissi** skal tjekke nogle punkter med en der kender godt virkningen af en forening, for at være sikker at vi forstå teksten godt. (Stk. 4. §6...)

> og **hun** sender **ØFFEs vedtægter** til Catja, så de kan komme på facebook gruppen.

> **Vi skal uddybe "Medlemskrav"** (Stk. 2. §2) > **Ligéa kigger på det til næste gang.**

> **Vi skal også definere områder der** : hvor langt fra Esbjerg skal produkterne komme + hvor kommer medlemmer fra? (Varde??)

> **Skal det være forskellige medlemmer status?** (fx. alle produkter / kun til bestilling/ kun fællesskabet)

2. Lokal:

Midtgård vil rigtig gerne have vores forenings aktivitet på deres gård. Og det vil vi også gerne.

Så det skal tjekkes i dagslys, hvad mulighederne er for at opfylde fødevarermyndighedernes krav.

> **Lissi tager sig af dette punkt.**

3. Leverandørerne, produkter og aftaler (indkøbs - logistik gruppe):

Fredagen og lørdagen før mødet mødtes vi (Catja, Ligéa + Ole) for at finde ud at produkter og producenter. Vi valgte at prøve med en enkelt gård i først omgang, fordi der lod kompliceret at køre hen til Herning (kvalitet Demeter) hver uge med at starte med, og at den anden gård (økologisk) ligger tæt på, har grøntsager, er holdt af en seriøs familie og vil også

rigtig gerne være med. Derfor kørte vi i lørdags efter invitation for at besøge gården og få lidt grøntsager til at tage med på onsdag, fra Varde Ådal Lam gård.

- Vi aftalte her i ØFFE at starte med at arbejde med dem, og på en 14 dages basis i første omgang, med 50 kr. grøntsager /medlem. Vi arbejder også KUN med grøntsager i første omgang. Man kan eventuelt bestille 2 portioner (dvs. 100 kr)
- Vi kan bestille en uge før på gården. De laver en regning i slutning af hver måned.
- > **Betaling min. en uge før "deadlines"**. Vi snakkede også om mulighederne for at bestille før (en måned af gang, 2 uger af gang, abonnementer...?)> **vi skal snakke om det igen.**
- > **Spørgsmål om "hvad pakker vi i?"** kasser? stofposer? plastik eller papir poser? > **det kigger butiksgruppe på (Birthe...)**
- > **Vi skal stadigvæk finde ud af hvem levere/henter + hvornår** (dag + tidspunkt om dagen)
- > **Lissi vil spørge fødevaremyndighederne om kød og æg**, i en fremtids eventualiteten, hvor vi gerne vil have dem: hvis de kommer selv dagen, skal det være et køleskab + kraver?
- > Vi skal have en vægt til pakning, men vi kan starte med en køkkenvægt. (en ny grøntsagers vægt koster 1000 kr.)
- > **Catja og Ole kigger på Modellerne til registrering af medlemmer i de andre ff.**
- > **Ligéa snakker med Varde Ådal Lam gård** for at fortælle dem om hvad vi er blevet enige i det her møde. Og spørge om levering (hvilke dage er mulige for dem, bedre om hverdagen)

4. Arbejdsgrupper og diverse:

- Vi mangler en liste med hvem er i hvilken gruppe, og kontakt personer (i bestyrelse).
- Vi mangler printet hæftet fra øko starte> **Ligéa prøver at få fat i den.**
- Kommunikations gruppe virkede ikke så godt til dette møde, Tanja er meget opdaget midlertidig. Der skal være en, eller en gruppe, der tager sig af facebook og email osv. **Catja** vil gerne tage sig af facebook, INDTIL der er en der kan have det som opgave: **er der én der føler sig til det?**
- V> Birthe skal snakke med Tanja om det kan være flere administratorer til FB gruppen. V Catja er også administrator nu.**
- Betaling :
 - overførsel på en bankkonto
 - swipp-mobile pay
- >> **Lissi vil skaffe os en bankkonto, men vi skal være enige om banken**
- V> Ligéa sender til Lissi Sebastians email om Merkur**
- > **Lissi skaffer os et CVR nr.**
- V> Birthe spørger Tanja om hendes gammel tlf.V: Tanja har én vi kan brug :-)**
- V> Og hun spørge om de tidligere lister af kontakter V Tanja har listen fra Høstfesten på Midtgård**

- Ikke nu men i fremtiden kunne vi godt tænke os en hjemmeside (bl. a. for bestilling)
- Medlem kontingent 100kr/året
- Sebastian fra Lundgård, Alslev, føler sig mere til producenters "side". Alligevel kan han hjælpe med landmænds koordinering, hvis der er brug for det. Og han er tidligere økonomikonsulent, så han sagde vi kunne også spørge ham i dette område

5. Medlemslisten (navn, e-mail, tlf., adresse, gruppe + evt. rolle bestyrelse/suppleant)

Den er nødvendig.

> Men vi skal arbejde i en gruppe om hvordan den skal brug:

Hvert medlem skal give tilladelse eller ej i at dele sine oplysninger kun med bestyrelsen (nødvendigt til bestilling, betaling...) eller også med de andre medlemmer. Der er enighed om at de ikke må offentliggøres (fx via facebook).

6. To nye møder:

Onsdag d. 27. januar, 19:30 - 22:00 på Midtgård:

Opsamling af informationerne og krav for at være klare til opstart mødet.

Onsdag d. 10. februar, 19:30 - 21:00 på Midtgård:

Nu starter vi! Beskrivelse og indmelding, og betaling til de første poser.

V> Begivenhed på Facebook (Catja)

V> Birthe skaffer lokal for begge begivenheder.

7. Lidt opsamling: det nødvendige før at starte:

- List medlemmer
- Cvr nr, bankkonto
- swipp/mobile pay
- lokal og fødevaremyndighederne
- aftale med gården
- offentliggørelse af vedtægterne
- information på facebook og email
- praktisk organisation (dagen, poser (??), vægt, hvem skal være der...)
- ...

8. Andre informationer til næste møde :

- Der er forskellige personer med små børn , som gerne vil være med, men det er for sent for dem om onsdag kl. 19:30. Hvordan inkludere dem? (Ligéa)
- Jeg (Ligéa) prøver at organisere en præsentation på sprogskolen, for at høre om der er nogle interesseret der.
- (Renathe): "muligheden for at annoncere gratis i Kulturnaut.dk, det skulle være landsdækkende.
- **V** : ind i teksten ovenfor = nogle af tingene det der er blevet gjort siden generalforsamlingen :-)